
Tekst łatwy do czytania i rozumienia

Informacje o projekcie
„Ze smakiem - Niezwykli i niezależni”

Projekt realizowany jest przez 
 Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób 
 z Niepełnosprawnością Intelektualną 
 – Koło w Tarnowie

Pieniądze na projekt zostały przekazane  
 z Województwa Małopolskiego.  

 Pieniądze są z PFRON.

Zadanie zrealizowano przy wsparciu finansowym 
 środków PFRON będących w dyspozycji Województwa Małopolskiego



Tekst łatwy do czytania i rozumienia

Do projektu możesz zapisać się w Tarnowie 
 przy ul. Heleny Modrzejewskiej 48 
od dnia 1 sierpnia 2024.
Projekt trwa do 31 grudnia 2024 roku. 
Możesz zadzwonić tel. 14 625-07-15

W projekcie biorą udział:
osoby z niepełnosprawnością 
 z miasta Tarnowa, 
powiatu tarnowskiego, powiatu brzeskiego 
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W czasie projektu osoby
z niepełnosprawnością 
 będą mogły bezpłatnie:

wziąć udział w warsztatach kulinarnych
wraz z sesją fotograficzną

wziąć udział w jednodniowej wycieczce

Dla osób z niepełnosprawnością i opiekunów
zorganizowana będzie zabawa taneczna. 
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Każdy uczestnik projektu ma swoje prawa i
obowiązki.

Twoje prawa w projekcie
możesz wybrać w czym chcesz
uczestniczyć gdy będziesz 

     się zgłaszał do projektu. 

W każdej chwili możesz zakończyć udziału w
projekcie.
 Żeby zakończyć udział w projekcie musisz: 

powiedzieć o tym 
podpisać deklarację zakończenia udziału 

Twoje obowiązki w projekcie:
Musisz uzupełnić i podpisać Deklarację
udziału w projekcie
Osoby które zgłoszą się na zabawę
taneczną muszą wpłacić pieniądze (nie
więcej niż 60 zł)
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